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Referat af skolebestyrelsesmøde på afd. Skjoldborgsvej 
torsdag d. 18/8, 2022 kl. 17.00-19.00 
 
 

Møde indkaldt af: Jan Th. Voss 

Referent: Anne Bodil 

Ordstyrer: Vælges på mødet. 

Bemærk! Morten deltager fra kl. 18. på punktet om ”Meddelelsesbogen” 

Deltagere: 
 
Afbud: Nils  

Dagsorden: 
 

Ansvarlig Referat 

Siden sidst (10 min.) 
 
Orientering om Den 
permanente løsning af 
pladsproblemerne på afd. Nr. 
Alle/FOS. 

 
 

 

 

Kort præsentation af de enkelte 
skolebestyrelsesmedlemmer. 
 
JTV gav en kort orientering om pladsproblemerne på 
FOS/Nr. Allé. 

Nyt fra elevrådet (20 min) 
Elevråd fra Skolesvinget  
Elevråd fra Nørre Allé 
Elevråd Skjoldborgsvej 

Eleverne De nye elevråd er endnu ikke valgt. 

Debat (30 min.) 
1. Samarbejdet i den ny 

skolebestyrelse. 
En drøftelse af hvordan vi løser 
bestyrelsens opgaver: 
● Ansættelser 
● Deltagelse i 

Skolebestyrelsernes 
fællesråd 

● Økonomiopfølgninger/økono
miudvalg 

● Andre udvalg? 
● Arbejdet i afdelingsrådene 

 
2. Skolens økonomi. 

Kort orientering  
 

 

1. Drøftelse om skolebestyrelsens opgaver 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

2. JTV orienterede om status på skolens økonomi 
 
 

 

Beslutninger (50 min)  
 

 
1. Konstituering af den nye 

Skolebestyrelse 
● Valg af Formand 
● Valg af Næstformand 
● Evt. Valg af ordstyrer 

 

 

1. Konstituering: 
Valg af formand: Lea 
Valg af næstformand: Marie 
 

2. Gennemgang af skolebestyrelsens 
forretningsorden (Udsat) 

3. Møderække: 13.9. (kursus) og mødedatoen d. 
6.10. blev besluttet. Resten af mødedagene 
besluttes på næste møde. 



2. Gennemgang og evt. 
ændringer og vedtagelse 
af bestyrelsens 
forretningsorden  
 

3. Møderække aftales med 
den nye Skolebestyrelse. 

Forslag: 
 18/8, 13/9, 6/10, 12/1, 3/3, 2/5, 15/6. 

+ Afdelingsrådsmøder som 
aftales lokalt. 

 
4. SB Princip for 

”Meddelelsesbogen” 
 

Elevplaner afvikles og 
erstattes med 
”Meddelelsesbogen” 
 
Skolen kommer med et 
forslag til princip, som vi 
kan tage udgangspunkt i. 
Samme princip bør 
evalueres efter brug sidst 
på skoleåret. 
 
Det handler om 
forældrekontakt og 
information. 
 

5. Skoleårets kalender 
2023-2024 til 
godkendelse. 

 
 

 

4. Morten gennemgik det udsendte forslag til 
”Princip for Meddelelsesbogen”. 
Skolebestyrelsen beslutter, at det foreliggende 
oplæg rettes til og udsendes til skolebestyrelsen 
igen.  
Skolebestyrelsen er enige i, at skoleåret 
2022/2023 er et prøve år. 
 

5. Der var en fejl fremsendte forslag  til feriekalender, som 
JTV  melder tilbage til forvaltningen. 

 
 

 Eventuelt (10. min.)  Intet 

 

 
 
 

 


